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Krystian Luczak
Radny Miasta Wloclawek

W odPowiedzi na Pana interPelacjq

wffisF21fl r. w sprawie'mozliwosci zainsialowania czujnikow zanieczyszczenia powietza

w czasie zeczywistym na osiedlu Michelin informujg, co nastqpuje.

w ostatnich latach wiele miast w ionc6'oecyduje'sii na zamontowanie czujnikow jako6ci

powietza. Rolq tych u"qoren jest informowanie mieszkaricow o stanie zanieczyszczenia powietza

w danym miejscu. .r.ri io'p".d'e wszystkim dzialanie prewencyjne uSwiadamiajqce mieszkaficom jak

duzy wplyw na jafoSc poyibt"r ma spilanie odpadow w piecac-h i kotlach c.0., czy ogzewanie domow

slabej jako6ci paliwem.

Jednak z punktu widzenia pzepisow prawnych odno6nie ochrony Srodowiska, wyniki .z tych

uzqdzefi nie zawsze pofty*tlesiq,'a nie kiedy stojqw rozbie2no6ci, z pomiarami prowadzonymi pzez

akredytowane laborahrium wbl'e*'oozkiego Inipet<ioratu ochrony Srodowiska, ktore prowadzi pomiary

ze stalych i mobitnych iticji pbmiaro*yih w iamach Pafistwowego Monitoringu Srodowiska. wiqcej

informacji na temat ,otiriotio'panu w pa2dzierniku 2017 r,, tak2e na zlo2onq przezPana interpelacjq

w pzedmiotowym temacie. Rekomendacja owczesnego Ministra srodowiska zwracajEca uwagg

na aspekty, na ktore samozqdy powinny wziqd pod uwigq pzed podjqciem decyzji o finansowaniu

arternatywnych i niereferencyjnych pomiarow, dotyczqca insiarowania w miastach czujnikow jakosci

powietza od lipca 2017 roku, nie ulegla zmianie'

Do tego dochodzi tak2e koszt raf<upu tych uzqdzefi. oraz koszty konserwacji i ewentualnych

napraw. warto zauwa2y6,2eUrzqdMiasta od niedawna, 
-bo 

od 2018 roku, pzeznaczaz bud2etu miasta

srodki finansowe na porb. miesikancom w postaci dotacjido wymiany nieekologicznych 2rodel ciepla'

Tego typu dzialanie * ,nrrrny sposob pto*tOti do wyeliminowahia jak najwiqkszei liczby ,,kopciuch6w"

z naszego miasta, co tak2e jest zgodne z pzyjetq pzez sejmik wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego

,,uchwatqantysmogow4 .7g6Oni.i zanigli**. uin**V wizystkie piece na paliwo stale niespelniajqce

wymogowecooesign,',iirrili.i.oo il'.lz.zozlrokumusiEzoitaizlikwidowane'Zatempzeznajblizsze

lata to w szczegornoSci w tym kierunku bqdq podejmowan'e dzialania w celu poprawy jakoSci powietza

w mie6cie,

Wspomnq tak2e, ze wSrod Beneficjentow programu dotacyjnego na udzielenie dofinansowania

do wymiany indywidualnego 2rodla ciepta, nalwiqkszeiainteresowaniaiest wSrod mieszkaicow osiedla

Michelin.

lnformacje o stanie jakoSci powietza w naszym miescie na biezqco sq zamieszczane

na internetowej siron ie WIOS pod ad resem www.wigs. bvdqoszcz. pl

Reasumujqc, n, rn*ifi obecnqzakup czuinilow zanieczyszczenia powietza jest nieuzasadniony

ekonomicznie, nie pzyczynisiq tatZe do poptr*y jako6ci powietza w mie$cie, iak na pzyklad programy

pomocowe dla miesikanro* po*odujqce'* tni.tnyt i odczuwalnym stopniu etiminacjq problemu

smogu.
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